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Rådets uttalande 

Rådet hänvisar till sitt uttalande i § 7 ärende 7 som behandlas 

tillsammans med ärende 8. 

 

Ärende 9.2  

Bidrag till Stockholms läns Godmans- och Förvaltarförening 

Dnr 2.4.4-213/2016 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet.  

 

Övrigt 

Håkan Andersson informerar om den nya organisationen från den 

1 januari 2017, att antalet sökande som vill bli god man för  

övriga målgrupper har ökat, samt att alla förvaltarskapsuppdrag, 

ca 950 st, har följts upp. 

 

 

§ 9 

Anmälningsärenden 

Det gemensamma funktionshinderrådet beslutar att lägga  

följande dokument till handlingarna. 

 

Socialnämndens protokoll från sammanträde den 25 oktober 

2016, som justerats dels den 25 oktober, dels den 1 november 

2016.  

 

Äldrenämndens protokoll från sammanträde den 18 oktober 

2016, som justerats dels den 18 oktober, dels den 31 oktober 

2016.  

 

Stockholms överförmyndarnämnds protokoll från sammanträde 

den 18 oktober 2016, som justerats den 21 oktober 2016. 

 

Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors protokoll från 

sammanträde den 24 oktober 2016, som justerats den 31 oktober 

2016.  

 

 

§ 10 

Övriga frågor 

Det gemensamma funktionshinderrådet bjuds in till  

överförmyndarförvaltningens föreläsningsserie för gode män för 

ensamkommande flyktingbarn. 
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Ordförande Nils Duwähl (DHR), vice ordförande Lena Huss 

(HSO/ÅSS), ledamot Kerstin Järneberg (HSO/ Reumatiker-

föreningen Stockholm) och Iren Åhlund (HSO/FUB Stockholm) 

deltar på socialnämndens sammanträde den 22 november 2016. 

 

Bemanningsföretag/konsulter i stadens socialtjänst 

Det gemensamma funktionshinderrådet lyfter att personal-

situationen är ansträngd på många håll i staden och att bland  

annat socialtjänsten har problem att rekrytera. Gillis Hammar 

informerar att staden har tagit fram en handlingsplan för att  

förbättra arbetsmiljön för socialsekreterare och om socialtjänstens 

nyttjande av bemanningsföretag/konsulter. Idag finns ca 80  

inhyrda medarbetare i stadens socialtjänst. 

 

Dålig snöröjning diskriminerar personer med nedsatt  

rörelseförmåga 

Det gemensamma funktionshinderrådet anser att personer med 

nedsatt rörelseförmåga bör prioriteras vad avser tillgänglighet på  

gatuutrymme med mera. 

 

Enligt uppgift har stadens ledning beslutat att cykelbanor ska 

prioriteras när det gäller snöröjning. Tisdag den 8 november 2016 

samt onsdag den 9 november föll stora mängder snö över  

Stockholm. Rådet noterar att snöröjningen generellt sett  

fungerade mycket dåligt och att alltför få plogbilar och  

röjningsfordon var tillgängliga på stadens gator och allmänna 

utrymmen. Detta drabbade samtliga trafikanter, men i synnerhet 

dem med nedsatt rörelseförmåga. 

 

Trots bristen på snöröjning noterades att cykelbanor på flera håll 

var rena från snö, medan gatu- och parkeringsutrymme för  

personer med funktionsnedsättning helt lämnats utan åtgärder. Ett 

konkret exempel är Kungsholmen där cykelstråken utmed Norr 

Mälarstrand / Rålambshovsleden liksom vid 

Drottningholmsvägen var helt röjda från snö. Intilliggande gator 

hade dock inte åtgärdats. Bilister fick själva skotta fram sina bilar 

efter bästa förmåga. Personer med nedsatt rörelseförmåga har inte 

denna möjlighet. Man är beroende av att staden bistår för att 

säkra  

tillgängligheten vintertid. De särskilda parkeringsplatser som är 

avsedda för rörelsehindrade var obrukbara för målgruppen. Höga 

snövallar hindrade tillfart och de bilar som redan var parkerade 

på dessa p-platser hade ingen möjlighet att ta sig ut.  
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Rådet anser att detta är helt oacceptabelt. Stadens prioriterar  

cyklister som av naturliga skäl är i god form. Den som har en 

funktionsnedsättning får däremot inget som helst stöd av staden 

för att kunna ta sig fram vid snöfall. Rådet ifrågasätter denna  

prioritering och kräver att staden i första hand bör säkra  

framkomlighet och tillgänglighet för de medborgare och  

trafikanter som är beroende av bil för att kunna förflytta sig.  

Givetvis gäller detta även trottoarer, gångstråk med mera som är 

nödvändiga för att alla ska kunna ta sig fram vintertid.  

 

§ 11 

Sammanträdet avslutas 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR) tackar rådets ledamöter och 

tjänstemännen för de givande diskussionerna och avslutar  

sammanträdet.   

 

Sammanträdet avslutas kl. 16.00. 

 

 

Vid protokollet  

Isabelle Vas 


